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Hei 
 
Eg håpar du har tid til å svara på det vedlagte spørsmålet på kommunestyremøte 18.02.21. 
 

MÅLVEDTAK FOR ALVER KOMMUNE 

  

Spørsmål til kommunestyremøte torsdag 18.februar 2021 

 

MÅLVEDTAK FOR ALVER KOMMUNE 

 

 I møte 31.okt. 2019 gjorde Alver kommunestyre følgjande vedtak i sak 017/19 : 

  

«Med heimel i lov 11. april 1980 nr. 5 om målbruk i offentleg teneste (mållova) § 5 første ledd skal 
Alver kommune ha nynorsk som målvedtak. 

Alver kommune skal ha nynorsk som administrasjonsspråk. 

Rådmannen kjem tilbake med sak om kva det skal innebere» 

  

Alver Senterparti etterlyser oppfølging av dette vedtaket, som me meiner bør føra fram til ein 

Målbruksplan for Alver kommune. 

  

Kan ordføraren tidfesta oppfølging av vedtaket frå 2019 ? 

  

   

Alver Senterparti 

Liv Hopland Van der Kooij 
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